

ADDENDUM # 4	ADDENDA N° 4
Major's Hill Park - Header House, Washrooms & Vault Stairs	Projets au parc Major - Salles de toilettes et escaliers de voûte de la maison Header
NCC tender file # AL1466	Dossier de soumission de la CCN no. AL1466
17-Oct-13	2013/10/17
The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:	Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat:
1. Addendum 4 attachment.	1. Annexe de l'addenda 4.

Allan Lapensée, Sr. Contract Officer / Agent principal aux contrats
 Procurement Services / Services d'approvisionnement
 National Capital Commission / Commission de la capitale nationale
 (613) 239-5678 ext. 5051 tel;
allan.lapensee@ncc-ccn.ca

Addendum No.4

1 of 1

ROBERTSON MARTIN ARCHITECTS
216 Pretoria Avenue
Ottawa, ON

Project No.: **DC-4155-5-20**
Date: 17 October, 2013

Project: **ELECTRICAL VAULT STAIR NEW LOCATION AND NEW GATE**
Electric Vault
Majors Hill Park, Ottawa
NOUVEAUX EMPLACEMENT DES ESCALIERS POUR LA VOUTE DE COURANT ET LA NOUVELLE BARRIÈRE
Voûte de courant

The following information supplements and/or supersedes the bid documents issued in 2013/09/01.

This Addendum forms part of the contract documents and is to be read, interpreted, and co-ordinated with all other parts. The cost of all contained herein is to be included in the contract sum. The following revisions supersede the information contained in the original drawings and specifications issued for the above-named project to the extent referenced and shall become part thereof. Acknowledge receipt of this Addendum by inserting its number and date on the Tender Form. Failure to do so may subject the Bidder to disqualification.

L'information qui suit suppléments et/ou remplace les documents d'appel d'offres émis 2013/09/01.

Cet addenda fait partie des documents contractuelle et sera lus, interpréter, et coordonné avec tous les autres parties. La valeur du contrat doit comprendre tous les coûts associés aux addenda. Les révisions qui suivent, à la limite des prescriptions de ces addenda, remplacent les informations contenues sur les dessins originaux et dans le devis produites dans le cadre du projet en titre et feront partie de ce projet. Accuser réception de cet addenda par insérer son numéro et la date sur la formule de soumission. La faillite d'insérer son numéro peut être sujet de la disqualification du soumissionnaire.

1.0 General

1.1 Clarification: Precast Retaining wall; Basis of Design '*Series 50*' by *Recon Retaining wall*. Installed as per Contractor's engineered (stamped) drawings for the retaining wall system and manufacturers system.

END OF ADDENDUM No. 4

1.0 Générale

1.1 Clarification: Mur de soutènement préfabriquées; Conception sur la base la '*Series 50*' par *Recon Retaining*. Installer selon les dessins (étampé) de l'ingénieur de l'entrepreneur pour le système de mur de soutènement et le système du manufacturier.

FIN DE L'ADDENDA No. 4